
Referat fra styremøte 22.10.24 

Sted: Hos Silje, Alv Kjøs vei 7a, Løten 

Kl: 18.00 

 

Tilstede: Silje, Ragnhild, Julie, Aase 

 

 

 

 

Sak 1 Godkjenning av innkalling 

Ok 

Sak 2 Godkjenning av protokoll 

 Ok 

 

Innkommet post: 

 NKK: Høring - regelverk smeller. Videresendt Ragnhild 

 NKK: Obligatorisk lovmal. Skjema som må fylles ut ved endring. Tas opp på  

årsmøtet. 

 

Oppfølging av protokoll: 

 Salg av utstyr. Uklart hvorvidt alt er solgt. Julie sjekker. 

 Pågående sak medlem. Silje har purret på saken til NKK 

 

Sak 3: Hallen 

• Lys og varme på do. Må få avklart om utekontakt kan benyttes, hvis ikke må det 

strekkes ledning fra hallen. Ragnhild ansvarlig for oppfølging av saken. 

• Tømming av do. Silje bestiller tømming i etterkant av valpeshow som avvikles fk 

fredag.  

• Bruk av skotrekk og oppbevaring av sko i gangen.  

Private skotrekk kan benyttes dersom medisinske grunner. Klubben oppbevarer 

skotrekk til bruk i spesielle tilfeller som ved stevner etc. Ragnhild ordener.  

Det er pr nå ikke anledning til å oppbevare egne sko i gangen.  

• Kamera 

Er satt opp og skiltet. Julie får tilgang til sjekk av kamera. 

• Støvsuger 

Må ha en støvsuger som fungerer bra nok til å ivareta teppet. Undersøke 

m/Lillehammer ang pris/funksjon på deres. Sjekke leiepris.  

• Grus på gårdsplass. 

I første omgang få avklart med Anders om vi kan fylle på pukk/grus. 

• Dugnad i fht å kaste granulat som pr nå står oppbevart i Anders sine skuffer. Dette må 

fjernes raskt. Få avklart hvor vi kan kaste det og evt rester av teppe.  

• Rydding kjøkken/vaskerom. Anders må først få tømt rommet innenfor vaskerom. 

Etterspør også om han kan tømme, evt fjerne skap på kjøkkenet.  

De ulike grupper bør oppfordres til å rydde i sine ting.  

• Gjenglemte ting: Ragnhild legger ut bilde på fb-sida og etterspør eiere. Uavhentede 

ting vil bli kastet.  

• Vinterlagring av robotklipper 

Settes inn hos Haugsveen&Fjellstad. Aase ansvarlig for dette.  

Den andre klipperen oppbevares ute v/hallen med presenning over.  



 

Eventuelt: 

 Oppdatering av hjemmeside i fht riktige priser, vippsnummer og utlegg av referater.  

 Sendt mld til Elin om å følge opp dette.  
 


